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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:2013 Resultatet av regeringens elektrifieringskommission

En tredjedel av Sveriges totala utsläpp kommer från inrikes transporter. Ska vi 
på riktigt lyckas med att minska utsläppen måste utsläppen från våra transporter 
minska avsevärt.

Det finns en bred samstämmighet kring detta i politiken. Regeringen har, 
tillsammans med sina stödpartier, tillsatt en elektrifieringskommission som har 
till uppdrag att påskynda arbetet med elektrifieringen av transportsektorn. 
Kommissionen aviserades i samband med budgetpropositionen för 2020. Den 
har således arbetat i snart ett år.

Det är bra att regeringen tar frågan på allvar. Men resultatet från kommissionen 
är hittills blygsamt. Under det gångna året har regeringen presenterat några 
mindre satsningar om exempelvis miljölastbilar och myndighetssamarbete för 
hållbara batterier. Förutom detta har det varit tyst om 
elektrifieringskommissionens arbete.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth: 

 

Vilka är de huvudsakliga resultaten av elektrifieringskommissionens arbete, 
snart ett år efter att den inrättats? 

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-24
Besvaras senast
2020-09-07
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


